

2012年2月29日的立法會會議
劉健儀議員根據《立法會(權力及特權)條例》
動議的擬議決議案

議案措辭

本會委任一個專責委員會，研究與梁振英先生以‘西九龍填海區概念規劃比賽’評審團成員身份在該比賽中的參與及相關事宜；而該委員會在執行其職務時獲授權根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條行使該條例第9(1)條所賦予的權力。

Proposed resolution under the
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance
to be moved by Hon Miriam LAU Kin-ye
at the Council meeting of 29 February 2012

Wording of the Motion

That this Council appoints a select committee for the purpose of studying Mr LEUNG Chun-ying's involvement as a member of the Jury in the West Kowloon Reclamation Concept Plan Competition, and related issues; and that in the performance of its duties the committee be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance.